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 W Gminie RymaÅ„ odbyÅ‚a siÄ™ wyjazdowa sesja Rady Powiatu. Uczestniczyli w niej równieÅź radni
Rady Gminy, soÅ‚tysi i zaproszeni goÅ›cie z Gminy RymaÅ„.  Podczas sesji Rady Powiatu podjÄ™to
szereg uchwaÅ‚ zwiÄ…zanych m.in. ze sprawami budÅźetowymi i formalnymi. CaÅ‚oÅ›Ä‡ sesji
przebiegaÅ‚a sprawnie, a poszczególne punkty porzÄ…dku obrad gÅ‚osowano jednogÅ‚oÅ›nie.
Dyskusje wywoÅ‚aÅ‚o kilka tematów mi.in. sprawa dofinansowania piÅ‚karzy &bdquo;Kotwicy&rdquo;
KoÅ‚obrzeg kwotÄ… 20 000 zÅ‚, opracowanie strategii rozwoju powiatu do roku 2020, oraz
finansowanie realizowania audycji powiatowej na portalu &bdquo;Miasto KoÅ‚obrzeg&rdquo;. Na
wszystkie zarzuty i pytania stawiane gÅ‚ównie przez radnych opozycji odpowiadaÅ‚ wicestarosta
MirosÅ‚aw Tessikowski.              Nas jednak najbardziej interesowaÅ‚o, czy w ramach sesji bÄ™dÄ…
poruszone tematy zwiÄ…zane z GminÄ… RymaÅ„. 

 
 Sesje wyjazdowe sÄ… organizowane w celu integracji samorzÄ…du powiatowego z samorzÄ…dem
gminnym, zwÅ‚aszcza w gminach oÅ›ciennych, oddalonych od KoÅ‚obrzegu. Szkoda tylko, Åźe w
porzÄ…dku obrad nie przewidziano wczeÅ›niej zadawania pytaÅ„ przez radnych Rady Gminy RymaÅ„,
którzy uczestniczyli w sesji jako obserwatorzy. Co prawda, przewodniczÄ…cy Rady Powiatu, w trakcie
sesji zwróciÅ‚ siÄ™ do radnych z Gminy RymaÅ„, by zadawali pytania, ale nie wszyscy byli do tego
wczeÅ›niej przygotowani. Pytania zadaÅ‚y panie: Wanda ÅšwiÄ…tek &ndash; soÅ‚tys ze Starnina w
odniesieniu do stanu drogi Starnin-Kinowo- Jarkowo, oraz radna GraÅźyna Pakos w odniesieniu do stanu
drogi Jarkowo-Gorawino, i nowo zbudowanej drogi z Gorawina. Na pytania odpowiadaÅ‚a  Magdalena
DÄ…brówka - Dyrektor ZDP. Z jej wypowiedzi, mogliÅ›my dowiedzieÄ‡ siÄ™, Åźe bÄ™dzie poprawiana
droga biegnÄ…ca od Mechowa do Starnina, natomiast na drodze z Jarkowa do Gorawina prowadzone
bÄ™dÄ… tylko bieÅźÄ…ce naprawy. Dalsza przebudowa drogi z Gorawina w kierunku Rzesznikowa
planowana jest na 2013 rok.  MiÅ‚ym akcentem byÅ‚o wrÄ™czenie podczas sesji, przez radnych Rady
Powiatu  na rÄ™ce Wójta i PrzewodniczÄ…cego Rady Gminy nowej tablicy informacyjnej dot. 600
letniego dÄ™bu &bdquo;BogusÅ‚awa&rdquo;. Stara zostaÅ‚a zniszczona przez wandali, a mieszkaÅ„cy
oraz turyÅ›ci apelowali o ustawienie nowej. WiÄ™cej na ten temat napiszemy wkrótce, w oddzielnym
artykule. WaÅźnym elementem wyjazdowej sesji Rady Powiatu byÅ‚o, jak podkreÅ›liÅ‚ w swojej
wypowiedzi Wójt Gminy RymaÅ„ MirosÅ‚aw Terlecki to, Åźe radni Rady Gminy mogli zobaczyÄ‡
&bdquo;na Åźywo&rdquo;, w jaki sposób odbywajÄ… siÄ™ sesje w Radzie Powiatu.      
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